

Ministry of Agriculture,
Food and Agribusiness

Office of the Minister

77 Grenville Street, 11th Floor
Toronto, Ontario M7A 1B3
Tel: 416-326-3074

Ministère de l'Agriculture,
de l'Alimentation et de l'Agroentreprise

Bureau du ministre

77, rue Grenville, 11^e étage
Toronto (Ontario) M7A 1B3
Tél. : 416 326-3074



July 10, 2025

Amy Martin
Chair
South Central Ontario Region (SCOR)
amy.martin@norfolkcounty.ca

Dear Ms. Martin:

I am pleased to announce the opening of nominations for this year's Excellence in Agriculture Awards which recognize individuals and organizations that are strengthening and protecting Ontario's \$51 billion agri-food industry. These awards honour the outstanding work of farmers, processors and industry organizations who are driving excellence in the agriculture and food sector, to the benefit of all Ontarians as well as our province's economy.

The province is recognizing excellence in 12 categories in addition to a Minister's Award:

- Research and Innovation Excellence
- Food Processing Excellence
- Education Excellence
- Promotional Excellence
- Supply Chain Excellence
- Workforce Excellence
- Urban Agriculture Excellence
- Northern Business Excellence
- Indigenous, Métis or Inuit-owned Business or Community Excellence
- Women's Excellence
- Youth Excellence
- Farm Family Excellence

.../2



Foodland
ONTARIO

ONTARIO
Terre nourricière

Good things grow in Ontario
À bonne terre, bons produits

Ministry Headquarters: 1 Stone Road West, Guelph, Ontario N1G 4Y2
Bureau principal du ministère: 1, rue Stone ouest, Guelph (Ontario) N1G 4Y2

Nominations for the 2025 Excellence in Agriculture program are now open and will close on September 2, 2025. You can nominate any person or business you feel is driving excellence in one of the categories, including your own business if you wish. The program guidelines and nomination form are available on the ministry's website at: www.ontario.ca/page/excellence-agriculture-program. Winners will be announced in November at the Royal Agricultural Winter Fair.

As we celebrate the hard work and accomplishments of our producers, processors, industry groups and others, I look forward to receiving your nominations!

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Trevor Jones".

Trevor Jones
Minister of Agriculture, Food and Agribusiness

.../3

Did you know about the Farmers' Wellness Initiative?

- Your mental health is important! If you're a farmer or a member of a farm family and in need of mental health support, please call 1-866-267-6255 and arrange to speak with a professional today.
- For additional resources visit: <https://farmerwellnessinitiative.ca/>.

Connaissez-vous l'Initiative pour le bien-être des agriculteurs?

- Votre santé mentale est importante! Si vous êtes un agriculteur ou membre d'une famille agricole et avez besoin de soutien en santé mentale, composez le 1 866 267-6255 et prenez rendez-vous pour parler à un professionnel dès aujourd'hui.

Ministry of Agriculture,
Food and Agribusiness

Office of the Minister

77 Grenville Street, 11th Floor
Toronto, Ontario M7A 1B3
Tel: 416-326-3074

Ministère de l'Agriculture,
de l'Alimentation et de l'Agroentreprise

Bureau du ministre

77, rue Grenville, 11^e étage
Toronto (Ontario) M7A 1B3
Tél. : 416 326-3074



Le 10 juillet 2025

Bonjour,

J'ai le plaisir d'annoncer l'ouverture des candidatures pour les Prix d'excellence en agriculture qui honorent les personnes et les organismes qui renforcent et protègent l'industrie agroalimentaire ontarienne de 51 milliards de dollars. Ces prix soulignent le travail remarquable des agriculteurs, des entreprises de transformation et des organismes de l'industrie qui stimulent l'excellence dans le secteur de l'agriculture et de l'alimentation, au profit de l'ensemble de la population ontarienne ainsi que l'économie de notre province.

La province souligne l'excellence dans 12 catégories, en plus d'un Prix ministériel :

- Excellence en recherche et en innovation
- Excellence en transformation des aliments
- Excellence en formation
- Excellence en promotion
- Excellence relative à la chaîne d'approvisionnement
- Excellence relative à la main-d'œuvre
- Excellence en agriculture urbaine
- Excellence pour les entreprises du Nord
- Excellence pour les entreprises et communautés autochtones, métisses et inuites
- Excellence pour les femmes
- Excellence pour les jeunes
- Excellence pour les familles d'agriculteurs

.../4

La période de mise en candidature pour les Prix d'excellence en agriculture 2025 est désormais ouverte et prendra fin le 2 septembre 2025. Vous pouvez poser la candidature d'une personne ou d'une entreprise qui selon vous stimule l'excellence dans l'une des catégories, y compris votre entreprise si vous le souhaitez. Les lignes directrices du programme et le formulaire de candidature sont accessibles sur le site Web du ministère : <https://www.ontario.ca/fr/page/prix-d-excellence-en-agriculture>. Les lauréats seront annoncés en novembre lors de la Royal Agricultural Winter Fair.

Alors que nous célébrons le travail acharné et les réalisations de nos producteurs, entreprises de transformation, groupes de l'industrie et autres, je me réjouis de recevoir vos candidatures!

Nous vous prions d'agréer nos salutations distinguées.



Trevor Jones

Le ministre de l'Agriculture, de l'Alimentation et de l'Agroentreprise

Did you know about the Farmers' Wellness Initiative?

- Your mental health is important! If you're a farmer or a member of a farm family and in need of mental health support, please call 1-866-267-6255 and arrange to speak with a professional today.
- For additional resources visit: <https://farmerwellnessinitiative.ca/>.

Connaissez-vous l'Initiative pour le bien-être des agriculteurs?

- Votre santé mentale est importante! Si vous êtes un agriculteur ou membre d'une famille agricole et avez besoin de soutien en santé mentale, composez le 1 866 267-6255 et prenez rendez-vous pour parler à un professionnel dès aujourd'hui.